

中華民國台灣女童軍總會
參加 2020 年海倫史特羅研討會訊息公告
(HELEN STORROW SEMINAR 2020)

一、目的：

為拓展本國青年女童軍視野，增進國際學習與交流的經驗，培養世界公民之觀念，增進領導能力，分享經驗和觀點，本會鼓勵女童軍代表參加 2020 年海倫史特羅研討會。

二、參加對象：

1. 年滿 18-25 歲且辦理女童軍三項登記之資深女童軍或女童軍服務員
2. 具英語溝通能力
3. 請詳網站說明 <https://www.waggs.org/en/events/helen-storrow-seminar-2020/>

三、活動地點：瑞士我們的雪莉(Our Chalet)女童軍活動中心

四、活動日期：2020 年 5 月 3 日(日)至 11 日(一)

五、活動主題：Leading for a Greener Future

六、參加費用：

總團費約計算如下，以多退少補為原則，含：

- 1.參加費：法郎 800 元，約新台幣 26,000 元(以屆時匯率為準)，含活動期間食宿費用等。
- 2.來回機票：約 40,000 元(以實際報價為準)。
- 3.個人護照、簽證費、保險、零用金、機場至活動地點交通費等另計。

七、報名程序：

1. 申請人需填具①國際活動報名表

(http://gstaiwan.org/news_1_detail.php?Key=32，總會留存)，

- ②研討會活動報名表

(https://gstaiwan.org/news_1_detail.php?Key=207)，並檢附：

- (1) 辦理女童軍三項登記之女童軍證正反面影本
- (2) 女童軍服務員請附曾參加(幼)女童軍服務員訓練結業證書影本
- (3) 其他曾參加訓練、活動、榮譽事蹟等證明資料影本

請將電子檔以 e-mail 傳送或紙本郵寄/親送至女童軍總會國際組收

2. 報名截止日期：109 年 1 月 31 日(五)

八、連絡詢問：中華民國台灣女童軍總會國際組顏依依

02-2777-1714 信箱：international@gstaiwan.org

地址：10491 臺北市中山區建國北路一段 23 巷 28 號

Our Chalet, Switzerland
3 – 11 May 2020



Our Chalet
SWITZERLAND
World Association
of Girl Guides
and Girl Scouts

Helen Storrow Seminar 2020

Leading for a Greener Future

The Helen Storrow Seminar gives young people from around the world the chance to connect on issues they care about and take the lead as agents of change in their communities.

This special programme has been held at Our Chalet, WAGGGS' World Centre in Switzerland, since 1986. In the heart of the Swiss Alps, this Our Chalet adventure brings Girl Guides and Girl Scouts closer to nature, explores the environmental issues they face in their communities, and inspires them to value and protect the environment.

"The Helen Storrow Seminar taught me to be more open minded, it gave me ways to help the environment and how to adapt my plans efficiently. I am more motivated to be the change."

-Participant 2015



Learning Outcomes

- Discover wild places in the Swiss Alps and test your appetite for adventure!
- Explore your own leadership practice and develop the mindsets of a change maker
- Learn more about environmental issues you care about
- Connect with your peers from other countries and share ideas and solutions for common challenges
- Experience the diversity of Girl Guiding and Girl Scouting around the world
- Be the change, as you design and carry out a project to protect the environment in your community

Discover Wild Places - International Experience - Leadership Development - Environmental Action

Who can apply?

Participants should be:

- An active member of a WAGGGS Association
- 18 - 25 years old in April 2020
- Able to understand and communicate well in English
- Not have participated in a WAGGGS seminar before
- Passionate about environmental issues
- Committed to designing and running an environmental project in the wider community after the seminar
- Eager to develop new leadership skills and support their Association
- Mature and responsible global citizens
- Able to access the internet

Practical Information

- Arrive by 18.00 on 3rd May 2020. Depart on the morning of 11th May 2020.
- Participants must attend the full programme.
- **Seminar cost is CHF 800.** This includes all meals, accommodation and programme. This does not include travel to and from Our Chalet, insurance or visa costs.
- Limited partial and full scholarships available.
- Deadline for applications is **7th February 2020.**
- Associations may submit more than one participant application.
- The seminar includes some adventurous activities but limited tourism. Contact the Our Chalet team to spend more days enjoying Our Chalet for an extra fee.

Interested?

1. Check you fit the participant criteria (please note the seminar will be held in English)
2. Download the application form: www.ourchalet.ch
3. Have your application approved by your Association and send to: info@ourchalet.waggs.org

a world of possibilities

Pax Lodge

Our Chalet

Our Cabaña

Sangam

Kusafiri